
Van een aanwonende aan de Hinthamerdriehoek. 

Ja, ik weet dat ik in de binnenstad woon en ja, ik weet dat daar meer roering is. Maar met betrekking 
tot overlast  zijn er wel degelijk  grenzen.  Déze grens is al geruime tijd overschreden.  
De Hinthamerdriehoek wordt extreem belast door gemotoriseerd verkeer. Dan gaat het vooral om 
dubbel parkeerders, fout parkeerders, hardrijders, en bestuurders die met een enorm kabaal willen 
laten horen dat zij er zijn. Daarbij opgeteld de brommers die te hardrijdend door de straten 
scheuren.  
Voor de overige gebruikers van de  Hinthamerdriehoek is dit een zeer onprettige, onveilige en 
onacceptabele  situatie. Niet te ontkennen valt dat veel van deze verkeersdeelnemers klanten van de 
coffeeshops zijn.  
Nu is het niet zo, dat ik zeg dat zij daar geen inkopen mogen doen, maar wij mogen als aanwonenden 
wel verwachten dat zij zich in het verkeer normaal volgens de daarvoor geldende verkeersregels  
gedragen. Kan dat niet worden nageleefd dan neemt de overlast veroorzaakt door deze 
verkeersdeelnemers alleen maar toe . 
Eigenaren van de coffeeshops en Gemeente, ga in overleg met de aanwonenden van de 
Hinthamerdriehoek om zo tot een oplossing te komen. 
Mochten er meer aanwonenden zijn die deze overlast ervaren, dan raad ik hen aan dit kenbaar te 
maken bij de Wijkraad  Binnenstad BLB, middels het contactformulier van website   
https://blbwijkraad.nl/  
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